
RM.0052-4/06 
Protokół Nr XLII/06 

z obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytej w dniu 26 kwietnia 2006 roku  
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 
 

 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Koronowie. 
 

Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność obrad 
XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólny stan 21 radnych.  

Protokolant sesji Adela Rojek. 
 

W sesji udział wzięli również: 
 
1. Pan Zygmunt Michalak  - Burmistrz Koronowa. 
2. Pan Andrzej Kołodziejczyk - Z-ca Burmistrza Koronowa. 
3. Pan Sławomir Marszelski  - Z-ca Burmistrza Koronowa. 
4. Pani Aleksandra Szyszka  - Skarbnik Gminy. 
5. Pani Teresa Polus   - Sekretarz Gminy. 
6. Pani Barbara Piłat   - Kierownik Wydziału RGG UM. 
7. Pani Maria Musiał    - Kierownik Wydziału IPR UM. 
8. Pan Kazimierz Kolander  - Radca prawny. 
9. Pan Ryszard Chrzanowski  -     Dyrektor ZGKiM w Koronowie. 
 

Porządek obrad XLII sesji, przesłany radnym wraz z materiałami na sesję: 
 

1. Otwarcie obrad XLII sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad XLII sesji. 
3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad XLII sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 
sesjami Rady. 
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6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o 
złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

7. Składanie interpelacji. 
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2005 
rok:  
a) wprowadzenie Skarbnika Gminy na temat wykonania budżetu 
Gminy za 2005 rok,  

b) informacja Burmistrza Koronowa dotycząca wykonania zadań 
inwestycyjnych w 2005 roku, 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej                 
w Koronowie w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2005 rok, 

d) przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej             
w Bydgoszczy w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym              
przez Burmistrza Koronowa sprawozdaniu za 2005 rok                
z wykonania budżetu oraz innych planów finansowych, 

e) dyskusja. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Koronowa: 
a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej             
w Koronowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Koronowa, 

b) przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej              
w Bydgoszczy dotyczącej zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Koronowa, 

c) dyskusja. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XXXVIII/438/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2006 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na zadanie pn.: Wodociąg Byszewo - Stefanowo. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na zadanie pn.: Kanalizacja sanitarna w ul. 
Krzyżowej i ul. Wodnej w Koronowie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na zadanie pn.: Kanalizacja deszczowa 
odwadniająca ulice OM 1000–lecia oraz ulicę Okrężną w Koronowie. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na zakup samochodu do ratownictwa chemiczno 
- ekologicznego. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego na realizację i prefinansowanie zadania pn.: Budowa 
pieszo jezdni w Pieczyskach. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego na prefinansowanie zadania pn.: Kanalizacja sanitarna w 
Mąkowarsku – III etap. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim 
Planie Inwestycyjnym Gminy Koronowo na lata  2006-2010. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odpłatnego 
przeniesienia własności nieruchomości położonej w Więzownie. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Koronowo. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu gruntów 
przez Gminę Koronowo. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany gruntów na 
terenie Gminy Koronowo. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany: „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej, letniskowej           
i usług miasto Koronowo – Tuszyny”.  

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 
przyznawania nagród Burmistrza Koronowa w dziedzinie oświaty i 
wychowania. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Koronowo. 

26. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
27. Zamknięcie obrad XLII sesji. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 

Obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył Przewodniczący Rady 
Grzegorz Myk.  
Powitał radnego powiatu, radnych gminy Koronowo, Burmistrza Koronowa, 
Zastępców Burmistrza, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, Komendanta 
Komisariatu Policji w Koronowie, przedstawicieli związków zawodowych, 
sołtysów, przedstawicieli OKSM-ów, przedstawicieli zakładów pracy z terenu 
gminy Koronowo, kierowników jednostek organizacyjnych Gminy, 
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kierowników wydziałów i pracowników Urzędu Miejskiego w Koronowie. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad XLII sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Grzegorz Myk stwierdził 
prawomocność obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  
W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólny stan 21 radnych. Radna 
nieobecna, usprawiedliwiona Anna Zwara.   
Listę obecności radnych dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad XLII sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są wnioski w sprawie zmian 
porządku obrad? 

Radna Danuta Czarnotta – Zgłaszam wniosek o wprowadzenie do porządku 
obrad dzisiejszej sesji punktu 25a - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
stwierdzenia nieważności uchwały nr 1 Zebrania Wiejskiego Sołectwa 
Gościeradz z dnia 21 kwietnia 2006 r. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 
radcy prawnemu mgr Jadwidze Grzegorek do reprezentowania przed 
Burmistrzem Koronowa i innymi instytucjami mieszkańców wsi zgodnie z 
załączoną listą obecności w sprawie budowy instalacji – zbiornika otwartego 
na płynne odchody zwierzęce.  
Wniosek przeszedł jednogłośnie 20 głosami „za”.  
Więcej wniosków nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał po zmianie porządek obrad 
XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad XLI sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ktoś wnosi uwagi lub 
zastrzeżenia do protokołu z obrad XLI sesji Rady Miejskiej w Koronowie? 
 
Radni 18 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” przyjęli bez 
zmian i poprawek protokół z obrad XLI sesji rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie 
między sesjami Rady. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między sesjami 
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Rady przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak.  
Radni do przedstawionego sprawozdania nie wnieśli uwag i zastrzeżeń. 
Sprawozdanie dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o 
złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
 
Informację o złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach 
przedstawił radnym Przewodniczący Rady Grzegorz Myk. 
Informację na piśmie załączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7. Składanie interpelacji. 
 
Radny Maciej Makowski  
 
Na prośbę mieszkańców Osiedla Samociążek zgłaszam interpelację 
dotyczącą wydobywających się nieprzyjemnych zapachów z kratek 
ściekowych, kanalizacyjnych znajdujących się w ich domach. Zjawisko to 
pojawia się, co kilka dni.  
Mieszkańcy, którzy obserwowali przebieg prac przy zakładaniu kanalizacji 
sanitarnej na powyższym Osiedlu sugerują, że została ona wykonana nie do 
końca prawidłowo, gdyż jak uważają spady (kąt pochylenia) rur 
kanalizacyjnych jest nieodpowiedni.  
Proszę o sprawdzenie, czy faktycznie prace przy kanalizacji są wykonane 
prawidłowo i czy są zgodne z dokumentacją. 
 
Radny Józef Helmin 
 
Zwracam się z prośbą w imieniu mieszkańców Skarbiewa o naprawienie – 
załatanie dziur w drodze powiatowej łączącej Nowy Dwór ze Skarbiewem. 
Ponadto zebranie poboczy celem prawidłowego odwodnienia oraz 
naprawienie dwóch przepustów wodnych pod w/w drogą. 
 
Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Pozwolę sobie poinformować, że 27 
maja 2006 r. odbędzie się IV Festyn Sportowy z okazji Dnia Pracownika 
Samorządowego Powiatu Bydgoskiego w Solcu Kujawskim. Wszyscy radni 
otrzymali na piśmie taką informację, więc nie będę wszystkiego tutaj czytał. 
Są różnego rodzaju konkurencje. Jest prośba żebyście Państwo zgłaszali się 
do poszczególnych konkurencji i jako kibice dopingowali naszą 
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reprezentację. Zgłaszać proszę się do Pana Zenona Rydelskiego, stanowisko 
d/s promocji i sportu, pokój nr 8, termin zgłoszenia do 12 maja 2006 r. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński  
 
1. Jakie są możliwości i kto powinien się zająć oczyszczaniem ze śmieci 
skarpy za blokami i garażami przy ul. Pomianowskiego od strony Brdy? 

2. Jakie są możliwości zmiany organizacji ruchu na ul. Farnej na odcinku 
od ul. Szkolnej do ul. Krzyżowej na ruch dwukierunkowy? 

3. W związku ze zbliżającym się sezonem turystycznym chciałbym 
zapytać, jakie byłyby możliwości dofinansowania Policji na utworzenie 
patroli pieszo-zmotoryzowanych w celu zwiększenia poczucia 
bezpieczeństwa w rejonie ośrodków wczasowych? Chciałbym 
nadmienić, że takie dodatkowe patrole z powodzeniem realizują 
zadania i opłacane są z budżetu w Bydgoszczy. Koszt takiego patrolu w 
Bydgoszczy to 100 zł brutto dla jednego funkcjonariusza. Patrol składa 
się z 2 funkcjonariuszy, koszt więc – 200 zł brutto. Mogłyby one zacząć 
działalność np. od 23.06. do 3.09.2006 r.  
Patrole te odbywałyby się w godzinach wieczorowo-nocnych: 

- z piątku na sobotę 
- z soboty na niedzielę 
- z niedzieli na poniedziałek 

Łączna ilość patroli w sezonie to 22, co zamknęłoby się kwotą 6.600 zł 
brutto. 

O odpowiedzi proszę na piśmie. 
 
Radny Tomasz Poraziński  
  
1. Proszę o naprawienie obiecanych barier na moście Gościeradz – 
Samociążek.  

2. Proszę o ustawienie dwóch wiat autobusowych dla dzieci w 
miejscowości Samociążek. 

 
Radny Kazimierz Szewczyk – 24 kwietnia 2006 r. wracałem samochodem z 
posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
do domu. W miejscowości Stopka minął mnie na sygnale ze światłami wóz 
straży pożarnej, zjechałem na bok, aby go przepuścić. Dojechałem do 
Gościeradza, przy sklepie spotkałem Panią radną Marię Kulczyk. Wóz 
strażacki dojechał do mleczarni, wyłączyli sygnał, zawrócili i człapiącym się 
krokiem weszli do samochodu. W związku z tym mam pytania: czy był to 
fałszywy alarm? Czy Pan Burmistrz coś na ten temat wie?  
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Radny Jan Najdowski – W związku, że jesteśmy w Unii Europejskiej i 
współpracy kulturalnej z Niemcami naszej Gminy Koronowo, pytam, czy są 
podjęte jakieś działania, aby oznaczyć i udostępnić dla mieszkańców i 
turystów miejsce pochówku dwóch pilotów i trzech żołnierzy niemieckich, 
którzy lecąc z transportem noży tokarskich i płytek vidii, zostali porażeni nad 
Kamionką piorunem, a spadli na Sokolu Kuźnicy w czasie II wojny 
światowej? 
 
Radny Maciej Makowski  
 
1. Wnoszę o zabezpieczenie budynku przy ul. Klasztornej (przed 
stadionem miejskim) po byłych magazynach PPM. 

2. Wnoszę o dokonanie uporządkowania dna rzeki Brdy na długości 
całego miasta. 

3. Wnoszę o zabezpieczenie przed rozwiewaniem przez wiatr śmieci 
składowanych na oczyszczalni ścieków. 

 
Radny Piotr Jagielski – Art. 31 ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę 
umożliwia osobom, które z własnych środków wybudowały urządzenia 
wodociągowe i urządzenia kanalizacyjne, odpłatne przekazywanie ich Gminie 
lub przedsiębiorstwu wodociągowo-kanalizacyjnemu.  
Jak na terenie naszej Gminy wygląda sprawa refundacji kosztów 
poniesionych przez osoby fizyczne na realizację sieci wodociągowej i 
kanalizacyjnej? 
 
Radna Zofia Lorenc – Z uporem maniaka będę powracała do tematu 
przystanków autobusowych. Jechałam do Pana Sołtysa do Salna, o zgrozo, 
kupa śmieci, nawet skrzynki z piwem. Panie Burmistrzu miesiąc minął i nic 
się nie zmieniło w tym zakresie. To nie chodzi tylko o Salno, w każdym 
prawie sołectwie nie ma, kto sprzątać, kto, my sołtysi mamy sprzątać? Może 
przewoźników obciążyć za to, czy może dać sołtysom jakieś pieniążki małe, 
którzy w ramach swojej pracy posprzątają przystanki. Dzieci wysprzątały 
prawie całą Gminę, jest wszędzie czyściutko, ale na jak długo? Może to nie 
dzieci muszą sprzątać naszą Gminę, może to dorośli, zrobić czyny społeczne 
i to dorośli będą sprzątać ten świat. To dorośli brudzą, a nie dzieci.  
Sezon letni się zaczął, majówki organizujemy, a brudno wszędzie.  
 
Radny Wojciech Radgowski – Proszę o wystąpienie z pismem do Agencji 
Nieruchomości Kolejowej PKP o możliwość wydzierżawienia mieszkań, 
będących w budynkach byłych dwocrów PKP, dla potrzebujących 
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mieszkańców naszej Gminy. 
 
Przewodniczący Rady OKSM Nr 4 Czesław Bogdziński – Kiedy był 
opracowywany statut samorządów, wniosłem taką uwagę „nic o nas bez 
nas”. A dziś dowiaduję się, że było spotkanie mieszkańców Osiedla 
Samociążek, szkoda, że wcześniej się o tym nie dowiedziałem. Należało nas 
powiadomić. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Urząd tego spotkania nie 
organizował. 
 
Przewodniczący Rady OKSM Nr 4 Czesław Bogdziński - Panu Burmistrzowi 
natomiast chciałem podziękować za informację, która jest odpowiedzią na 
moje wcześniejsze pytanie na spotkaniu mieszkańców 15 marca. Część 
moich uwag będzie zrealizowana dopiero w następnych latach. Ale mam 
taką uwagę odnośnie wiat. Padło takie zdanie, że przy ul. Pomianowskiego, 
ul. Hoffmana powinna powstać chociażby jedna wiata, ale o charakterze w 
nawiązaniu do folkloru, do otoczenia, a nie jak jakiś zwykły przystanek, że 
kosztem dwóch wiat, zrobić jedną wiatę. A jak nie ma pieniędzy, zrobić 
porządną, nawet w następnym roku. 
Chciałbym podziękować dyrektorowi Chrzanowskiemu. W luźnej rozmowie 
rozmawialiśmy o naprawienie ulic: Na Skarpie i Ustronie. Tam miała być 
tylko nawieziona warstwa, jakaś 20 centymetrowa, piasku. Dobrze, że po 
naszej rozmowie doszliśmy do takiego wniosku, że trzeba wykorytować 
drogę. Znalazły się dodatkowe środki, za które dziękuję. Przynajmniej 
porządnie zostanie zrobiona część dróg, bo całość tej kanalizacji jest od 
samego początku wadliwie wykonana. Kto zasypuje wykopy, jako 
nawierzchnią warstwę gliną? Wadliwie te roboty są wykonane, moim 
zdaniem. 
Następna sprawa, odnośnie pojemników na selektywną zbiórkę odpadów. 
Rozmawiałem z Panem Burmistrzem Marszelskim. Niestety. Dzisiaj specjalnie 
jeszcze pojechałem, sprawdziłem, że przy ul. Brzegowej rośnie hałda 
odpadów. Pan Sawosz nie wywiązuje się moim zdaniem z obowiązku, 
którego się podjął, bo kiedy Zakład Gospodarki Komunalnej usuwał 
selektywne odpady komunalne, nie było problemu, zawsze było czysto. A w 
tej chwili gromadzą się one, tak, że powinno się w pewnych ustalonych 
terminach usuwać, opróżniać te pojemniki.  
 
Przewodniczący Rady OKSM Nr 2 Henryk Pantkowski – Zostałem poproszony 
przez mieszkańców ul. Ogrodowej, uzgodniłem to również z moją koleżanką, 
Panią Weder, żebym wystąpił w tej sprawie, w zasadzie większość radnych 
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zgłaszała o śmieciach, jakie są na terenie naszej Gminy. I właśnie 
mieszkańcy prosili, żeby na placu naprzeciw straży pożarnej zrobić porządek, 
bo tam już się robi wysypisko śmieci. Rano sprawdzałem jeszcze, faktycznie 
nieciekawie to wygląda.  
Chciałbym również zwrócić uwagę, że, zdaje się, dwie sesje wstecz prosiłem 
Pana Przewodniczącego Rady i mówił o tym, ażeby na ul. Kotomierska - 
Dworcowa ten rów nieszczęsny pod wiaduktem był oczyszczony. Dzisiaj rano 
sprawdzałem i on jest w dalszym ciągu brudny, prawdopodobnie w tym roku 
zarośnie krzakami, tam jest dużo nieczystości. Myślę, że byłoby dobrze, żeby 
jednak zadbać, by ta woda w przyszłości nie stała.  
Poza tym chciałbym również powiedzieć, że parę razy pisaliśmy pisma i 
mówiliśmy na naszych spotkaniach o skwerze przy ul. Paderewskiego i 
Ogrodowej. Były grupy, które sprzątały ten skwer, było czysto. Jest to takie 
miejsce, gdzie wieczorem szczególnie przebywają tam mieszkańcy, nie ma 
koszy, jest tam krzyż, jest to miejsce symboliczne, poza tym już nie 
wspomnę o innych rzeczach. Prośba jest nasza, żeby nawet policja częściej 
wieczorem tam się pokazywała i po prostu żeby ten porządek, który jest od 
czasu do czasu tam robiony, żeby rzeczywiście był i żeby to było 
wizerunkiem naszego miasta. 
Chciałbym podkreślić, że ten brud i bałagan, mówiliśmy o tym, za 
cmentarzem komunalnym w lesie, proszę tam pojechać i zobaczyć, mówiłem 
o tym. Ulica Dworcowa – były posprzątane chodniki, ale śmieci są nie 
wywiezione, zajechane pojazdami i nie wywiezione. I ul. Tucholska, na 
spacer nie można iść, bo jest kurz, bałagan i przypominamy o tym chodniku, 
żeby to wszystko było jakoś ujęte. Ja wiem, że Pan Burmistrz ma dużo 
problemów, ale my chcemy miasto mieć czyste. 
 
Radna Zofia Lorenc –  Panie Burmistrzu Marszelski, mieszkańcy Wilczej Góry 
i Łąska Wielkiego - wybudowanie w dalszym ciągu czekają na zbiorniki do 
selektywnej zbiórki odpadów komunalnych. 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 
2005 rok. 
 

a) wprowadzenie Skarbnika Gminy na temat wykonania 
budżetu Gminy za 2005 rok, 

 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka przedstawiła sprawozdanie z wykonania 
budżetu Gminy za 2005 rok.  
Radni sprawozdanie przyjęli do wiadomości. 
Sprawozdanie dołączono do niniejszego protokołu. 
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b) informacja Burmistrza Koronowa dotycząca wykonania 
zadań inwestycyjnych w 2005 roku, 

 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak przedstawił informację dotyczącą 
wykonania zadań inwestycyjnych w 2005 roku. 
Radni informację przyjęli do wiadomości. 
Wykaz inwestycji zrealizowanych w 2005 roku zawarty jest w załączniku Nr 
6 sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2005 rok. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Dzisiaj jest to taki dzień 
szczególny, w którym dokonujemy podsumowania realizacji zadań za rok 
2005 chociaż myślami w zasadzie jesteśmy w roku 2006 ponieważ on 
biegnie i te wyzwania są przed nami. Jeśli chodzi o rok 2005 był to rok dla 
nas bardzo trudny, aczkolwiek rokiem, gdzie udało nam się szereg spraw 
załatwić, szereg spraw podjąć, przygotować do dalszej dobrej realizacji w 
latach 2006-2007. Wydeptaliśmy pewne ścieżki dla zdobywania czy 
pozyskiwania środków i tych środków na najbliższe lata ponad 5 mln zł. 
zostało zabezpieczonych. W minionym roku staraliśmy się również 
realizować przedsięwzięcia dotyczące poprawy warunków pracy w naszych 
jednostkach. Ze swej strony chcę wyrazić pewien niedosyt, jeśli chodzi o 
możliwości realizacji inwestycji komunalnych, dróg, chodników i kanalizacji. 
Mamy pełną świadomość, że te potrzeby są u nas ogromne. Mamy pewne 
priorytety, mamy strategię i chcemy w tę strategię się wpisać. Stąd też 
koncentrowaliśmy się w minionym roku ażeby zakończyć opracowanie 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
miasta i gminy, ażeby dokonać dobrej realizacji, uzgodnionej realizacji 
naszego parku przemysłowego. Rysują się pewne możliwości, co do parku 
wiatrowego, który myślimy, że uda się go również u nas zlokalizować. 
Opracowujemy również koncepcję gospodarki ściekowej dla całej gminy. 
Przystępujemy do opracowywania programu modernizacji dróg, dla którego 
powinien być przygotowany szczegółowy harmonogram. Cieszymy się, że w 
tymże ostatnim okresie udaje się dla naszej gminy pozyskać 
przedsiębiorców. Przez co prawdopodobnie w najbliższych tygodniach i 
miesiącach będzie w pełni zagospodarowana „Kofama”, że wreszcie 
zarysowała się możliwość zagospodarowania obiektu po Spółdzielni 
Krawieckiej w Koronowie. Chcę również powiedzieć, że 30 maja 2006 r. 
będzie podpisany akt notarialny na magazyny po Centrali Nasiennej w 
Koronowie i ich zagospodarowanie, gdzie powstaną linie odzysku metali 
szlachetnych z elektroniki. Również cieszymy się z tego, że udaje nam się 
osobiście zagospodarować Bursę. Z tego, co wiem również rozstrzygają się 
losy rozbudowy „Proj-Przemu” i zaczął prace zakład, w którym dość sporo 
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nadziei pokładaliśmy. Mówię to o zakładzie „Smakovit” w Stopce. 
Wspominam tu o tym, bo mówimy o finansach, o budżecie, ale tak 
najbardziej mieszkańców to przede wszystkim interesuje kwestia 
gospodarki, a z nią związane zatrudnienie. Jeśli uda nam się te 
przedsięwzięcia, o których tutaj wspomniałem mobilizować i działaniami i 
uchwałami, jakie Rada podejmuje, sprzyjać, czy stwarzać warunki, a te 
warunki Rada stworzyła, chociażby uchwałą dotyczącą zwolnień z podatków 
od nieruchomości inwestorów, którzy zatrudniają naszych bezrobotnych. 
Uchwała ta spowodowała, że jest „Ponar Remo” w pełni zagospodarowane, 
że „Kofama” również będzie zagospodarowana. Co prawda przynosi to 
utratę dochodów z tytułu podatków dla naszej gminy, ale likwiduje w 
pewnym sensie bezrobocie. I to powoduje, że z roku na rok, a w ostatnich 
trzech latach fizyczna ilość bezrobotnych na terenie naszej gminy od 120-
150 osób zmalała. I to jest chyba ważne mówiąc o realizacji i budżetu i 
przedsięwzięć aczkolwiek nie ukrywam, że posiadamy wszyscy, ja również 
pewien niedosyt, co do możliwości realizacji oczekiwań naszych wyborców, 
oczekiwań naszych mieszkańców. Ale wierzę w to, bo do tej pory 
współpraca z Radą i z samorządami mieszkańców myślę, że jest dobra, 
poprawna, że uda się wsłuchując w ich potrzeby najpilniejsze potrzeby 
naszych mieszkańców realizować przy pomocy naszego póki, co skromnego 
budżetu. 
 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Koronowie w sprawie wykonania budżetu 
Gminy za 2005 rok, 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie Alfons 
Malinowski przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Koronowie w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2005 rok. 
Radni przedstawioną opinię Komisji Rewizyjnej przyjęli do wiadomości. 
Opinię dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 

d) przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie wyrażenia 
opinii o przedłożonym przez Burmistrza Koronowa 
sprawozdaniu za 2005 rok z wykonania budżetu oraz 
innych planów finansowych, 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie Grzegorz Myk odczytał 
Uchwałę Nr 11/S/2006 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 kwietnia 2006 r. w sprawie 
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wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Koronowa sprawozdaniu 
z wykonania budżetu gminy za 2005 rok. 
Radni Uchwałę przyjęli do wiadomości. 
Uchwałę powyższą dołączono do protokołu z obrad sesji. 

 
e) dyskusja. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Tomasz Gordon – Wysłuchaliśmy sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy Koronowo za 2005 rok. Usłyszeliśmy szereg, duży szereg 
cyfr, liczb, procentów. Tak wyglądają sprawozdania finansowe. Chciałbym 
tu powiedzieć jako Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i 
Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie na każdej sesji 
zawsze jest w porządku obrad punkt zmieniający budżet. Tak wymaga 
tego życie. Zadania statutowe gminy z roku na rok się powiększają. Padła 
tutaj główna suma 37 mln zł. i teraz trzeba to podzielić na miasto 
dwunastotysięczne, trzeba to podzielić na 33 sołectwa. W tych 33 
sołectwa są 52 wsie.  I z tym zadaniem uporał się Burmistrz Koronowa z 
podległymi sobie wydziałami jak również jednostkami jak: Miejsko-Gminny 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Koronowie, który patrząc na cyfry rośnie w 
siłę. Jakby staje się drugą pozycją w budżecie gminy po Wydziale Oświaty, 
który zawsze był w pozycji dominującej. Bo jak wiemy edukacja kosztuje i 
z tym się wszyscy zgadzamy. Gmina w tych swoich zadaniach statutowych 
staje się takim organem opiekuńczym, rozciągającym pomoc na nasze 
społeczeństwo miasta i gminy Koronowo i jeżeli wykona się te  zadania 
statutowe to na te cele, do których na każdej sesji są pytania, uwagi, 
prośby, życzenia, czy na każdym zebraniu wiejskim jest ileś tam 
wniosków. To żeby to zrealizować pozostaje niewiele. Z tego, co Pan 
Burmistrz przedstawił zostało i tak wiele zrealizowane za te ponad 2 mln 
zł. Dlatego też sięga się po wszelkiego rodzaju dotacje, programy unijne i 
każdą jakąkolwiek pomoc. Należy tu również podkreślić, że wywiązuje się 
z tego zadania w tym budżecie Zakład Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Koronowie, który zaopatruje nas w wodę i sprząta naszą 
gminę. 
Dlatego też Komisja Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju 
Gospodarczego po długiej i wyczerpującej analizie sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy za 2005 rok wyraziła pozytywną opinię na 
temat sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2005 rok. 
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Radny Maciej Makowski – Tak szewc kraje jak materiału mu staje. Sami 
uchwaliliśmy ten budżet i sami go później również nadzorowaliśmy.  Tutaj 
wszyscy mówimy o absolutorium dla Pana Burmistrza. Uważam, że 
największy ukłon należy się tu Pani Skarbnik za pilnowanie tego budżetu, 
że jest wykonany dobrze. Jeżeli jest Uchwała Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, to, co my więcej możemy zrobić? Ale mam pewną 
uwagę. Najniższe procentowe wykonanie 21,7 % - zadrzewianie. Był 
wniosek 17 marca 2005 roku, że jeżeli w 2005 roku nie zostaną 
wykorzystane te środki prosimy o przekazanie, zobowiązaliśmy wręcz o 
przekazanie tych środków do Dyrektora ZGKiM w Koronowie, który 
wykorzysta na cele zadrzewienia miasta i gminy. Wniosek ten został 
przekazany panu Burmistrzowi 17 marca 2005 roku. Pismem z dnia 10 
marca 2006 roku otrzymaliśmy informację, że Dyrektor ZGKiM w 
Koronowie nie otrzymał żadnych środków z budżetu gminy, które 
pozostały z tego paragrafu. Nie są to duże kwoty, nie jest to tragedia, ale 
chciałbym Panie Burmistrzu konkretnie imię, nazwisko osoby, która jest 
odpowiedzialna w gminie za zadrzewianie, która powinna przekazać Panu 
Dyrektorowi konkretnie kwotę ile zostało niewykorzystanych żeby 
wiedzieć, kto zawinił. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Faktycznie był taki wniosek. 
Zresztą są na to dokumenty. Przy czym jeśli ja dobrze pamiętam myśmy, 
rozmawiali, uzgadniali, że gmina pokryje rachunek, jeśli będą takie 
potrzeby i ZGKiM przedstawi rachunek. Bo co to miało by znaczyć? 
potrzebuje, czy nie potrzebuje? Takiego zapotrzebowania, czy rachunku 
przez ZGKiM ja w każdym bądź razie nie pamiętam, żeby wpłynęło. Nie 
mniej jednak na pewno to nie tłumaczy w pełni, bo nie ukrywam, że w 
pewnym momencie osobie odpowiedzialnej za to i nam to też w jakimś 
sposób umknęło. Bo gdyby w miesiącu wrześniu ktoś nam przypomniał 
jeszcze, czy osoba ta przypomniała sobie to może by do tego nie doszło. 
Ale formalnie to miało wyglądać w ten sposób, że pod koniec roku, jeśli te 
pieniądze nie będą wykorzystane ZGKiM przedłoży rachunki, że zakupił 
takie, a takie drzewka  na takie a takie potrzeby, bo tu nie chodzi o to by 
fizycznie wydać tylko pieniądze. Ja osobiście widzę taką możliwość by te 
środki wykorzystać, tym bardziej, że rysuje się nam kilka miejsc, w 
których będziemy chcieli nasadzenia zrobić. Nie tymi sadzonkami po 30 
groszy, bo to jest wyrzucony pieniądz i z tego, co setna sadzonka się tylko 
przyjmuje tylko kupić takie sadzonki jak rejon dróg, czy Generalna 
Dyrekcja Dróg kupuje, kilkuletnie, z odpowiednim zabezpieczeniem. Tak 
by to było trwałe. Na pewno w bieżącym roku, w okresie wiosennym 
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środki na to przeznaczymy. Środki są zabezpieczone na ten cel w 
budżecie.  
Przepraszam mojej uwadze też to uszło. Postaram się dojść do 
konkretnego wyjaśnienia tego. 
 
Radny Czesław Januszewski – Chciałbym się odnieść do powyższego 
tematu, chodzi konkretnie o sadzenie drzewek. Ja kilkakrotnie 
występowałem o sadzenie drzewek na terenie gminy Koronowo. Ostatnio 
na Komisji Finansów, Budżetu Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego też 
zabrałem głos dotyczący sadzenia drzewek na terenie gminy. Muszę 
stwierdzić, że taka potrzeba istnieje. Sam osobiście zorganizowałem 
sadzenie drzewek na terenie mojej wsi. Osobiście zająłem się i niestety na 
marne. Dlaczego? Bo niszczy zwierzyna. Tutaj najpierw musimy się 
zastanowić, jak mamy te drzewka zabezpieczyć przed zniszczeniem przez 
zwierzynę, a wówczas je sadzić. W chwili obecnej, uważam za 
bezsensowne sadzenie drzewek bez zabezpieczeń. Do tej pory tu nie 
słyszałem jak konkretnie zabezpieczyć przed zwierzyną. 
   
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Koronowa. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk odczytała projekt uchwały, bez 
uzasadnienia. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk - uzasadnienie odczytam przed 
głosowaniem. 
 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Koronowie w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Koronowa, 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Koronowie Alfons 
Malinowski odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Koronowie z dnia 3 kwietnia 2006 roku w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Koronowa. 
Wniosek dołączono do niniejszego protokołu. 

 
b) przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy dotyczącej 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Koronowa, 
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Uchwałę Nr 11/Kr/2006 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 kwietnia 2006 r. dotyczącą 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium dla Burmistrza Koronowa za 2005 rok odczytał 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk. 
Uchwałę powyższą załączono do protokołu z obrad sesji. 

 
c) dyskusja. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję nad projektem 
uchwały. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – W związku z tym, że część ważnych dla nas 
zadań nie została zrealizowana z różnych przyczyn jak również, dlatego, że 
obowiązujące przepisy nie dają możliwości prawnych, aby za wykonanie 
budżetu nie udzielić absolutorium Burmistrzowi.  
Klub Radnych „Ziemia Koronowska” będzie głosował za udzieleniem 
absolutorium Burmistrzowi Koronowa. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk odczytała uzasadnienie projektu 
uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Uchwała Nr XLII/483/06 w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Koronowa podjęta została jednogłośnie 20 głosami 
„za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się” w 
głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk ogłosił 10 minutową przerwę w obradach 
sesji. 
Po przerwie Przewodniczący Rady Grzegorz Myk wznowił obrady. 
 
Po przerwie o obradach sesji uczestniczy 16 radnych.  
Radni: Michał Gmys, Piotr Jagielski, Maciej Makowski i Tomasz 
Poraziński opuścili obrady sesji za zgodą Przewodniczącego Rady. 
 

  Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę           
Nr XXXVIII/438/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2006 rok. 
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Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/484/06 zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/438/05 
Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
na 2006 rok podjęta została jednogłośnie 16 głosami „za”, przy 
braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się” w głosowaniu 
jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska               
i Gospodarki Wodnej w Toruniu na zadanie pn.: Wodociąg 
Byszewo - Stefanowo. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/485/06 w sprawie zaciągnięcia pożyczki                 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na zadanie pn.: Wodociąg Byszewo – Stefanowo 
podjęta została jednogłośnie 16 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących się”  w głosowaniu jawnym imiennym 
radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Toruniu na zadanie pn.: Kanalizacja sanitarna 
w ul. Krzyżowej i ul. Wodnej w Koronowie. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
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Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/486/06 w sprawie zaciągnięcia pożyczki                
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na zadanie pn.: Kanalizacja sanitarna w ul. 
Krzyżowej i ul. Wodnej w Koronowie podjęta została 15 głosami 
„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i braku głosów „przeciw” 
w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska               
i Gospodarki Wodnej w Toruniu na zadanie pn.: Kanalizacja 
deszczowa odwadniająca ulice OM 1000–lecia oraz ulicę Okrężną   
w Koronowie. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Alfons Malinowski – W uzasadnieniu mówi się o promesie. Jest ona na 
piśmie? 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka – Tak mamy na piśmie. 
 
Radny Alfons Malinowski – Czy my zaciągając te pożyczki zmieścimy się w 
procentowym limicie długu, jaki może zaciągnąć gmina? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Chciałbym zwrócić uwagę na to, bo 
mamy tu kilka tych pożyczek, pożyczka tym się różni od kredytu, że podlega 
umorzeniu w części. Tutaj mamy podane, że kwota tej pożyczki wynosi 
1.194.000 zł. Po pierwsze jest to kwota przed przetargiem, po przetargu 
może być ona tylko mniejsza i ta mniejsza kwota, która faktycznie 
ostatecznie zostanie zaciągnięta podlega na dzień dzisiejszy, co najmniej 
30% umorzeniu. Czyli w sumie de facto będzie to jakaś tam ostateczna 
kwota może 700 tyś. zł., która będzie jeszcze rozłożona na raty w dwóch 
latach. Jest zrobiona symulacja ta przyszłościowa. Tak, że tutaj naprawdę, 
jeśli my się zbliżymy maksymalnie do tej granicy 22% po uwzględnieniu tych 
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wszystkich pożyczek to będzie to maksimum. A gdybyśmy je wszystkie 
zaciągnęli bez umorzeń byłoby dopiero 24%, a możemy nawet 55%. Chociaż 
nikomu nie życzę 55%, bo wiem, jakie to są tarapaty. Na pewno w naszej 
gminie nigdy 30% nie przekroczymy i do tego nie dopuścimy. 
W chwili, kiedy tutaj przychodziłem do pracy zadłużenie gminy wynosiło 
27%, przy niższym budżecie, bo budżet był wówczas w granicach 25, czy 26 
mln. zł.  
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/487/06 w sprawie zaciągnięcia pożyczki                 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na zadanie pn.: Kanalizacja deszczowa 
odwadniająca ulice OM 1000–lecia oraz ulicę Okrężną w Koronowie 
podjęta została 15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i braku głosów „przeciw”  w głosowaniu jawnym imiennym 
radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Toruniu na zakup samochodu do 
ratownictwa chemiczno - ekologicznego. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/488/06 w sprawie zaciągnięcia pożyczki                
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Toruniu na zakup samochodu do ratownictwa chemiczno 
– ekologicznego podjęta została jednogłośnie 16 głosami „za”, przy 
braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się” w głosowaniu 
jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
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Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu bankowego na realizację i prefinansowanie zadania       
pn.: Budowa pieszo jezdni w Pieczyskach. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Tadeusz Klonowski – Uważam, że Pieczyska są zapleczem 
Bydgoszczy, czy nie można byłoby prowadzić  rozmów w celu zawarcia 
umowy z Bydgoszczą na współfinansowanie tej inwestycji? 
 
Burmistrz Zygmunt Michalak – Rozmawiać możemy, rozmawiamy na temat 
plaży z Przewodniczącym Komisji Finansów Rady Miasta Bydgoszczy, muszę 
powiedzieć, że jest pewien opór jeśli chodzi o wydatkowanie środków przez 
miasto Bydgoszcz.   
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/489/06 w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego na realizację i prefinansowanie zadania pn.: Budowa 
pieszo jezdni w Pieczyskach podjęta została 14 głosami „za”, przy 
2 głosach „wstrzymujących się” i braku głosów „przeciw” w 
głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu bankowego na prefinansowanie zadania pn.: Kanalizacja 
sanitarna w Mąkowarsku – III etap. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/490/06 w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego na prefinansowanie zadania pn.: Kanalizacja sanitarna 
w Mąkowarsku – III etap podjęta została jednogłośnie 16 głosami 
„za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się” w 
głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
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Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian                  
w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Gminy Koronowo na lata  
2006 - 2010. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 
Uchwała Nr XLII/491/06 w sprawie zmian w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym Gminy Koronowo na lata 2006 - 2010 podjęta 
została 15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym” i braku 
głosów „przeciw”  w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odpłatnego 
przeniesienia własności nieruchomości położonej w Więzownie. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – Proponuję, aby w paragrafie pierwszym 
po numerze księgi wieczystej dla przejrzystości dopisać „na rzecz właściciela 
nakładów”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę dopisać w projekcie uchwały w 
paragrafie pierwszym po numerze księgi wieczystej -  „na rzecz właściciela 
nakładów”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/492/06 w sprawie odpłatnego przeniesienia 
własności nieruchomości położonej w Więzownie podjęta została 
jednogłośnie 16 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących się”  w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 



 21 

Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Radca prawny Kazimierz Kolander – W projekcie uchwały brakuje zapisu 
dotyczącego wykonawcy uchwały. Proponuję wprowadzić paragraf 2 o treści 
„Wykonanie uchwały zleca się Burmistrzowi Koronowa”. 
Pozostały paragraf przenumerować na numer 3.  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę wpisać paragraf 2 o treści 
„Wykonanie uchwały zleca się Burmistrzowi Koronowa”. Dotychczasowy 
paragraf 2 proszę przenumerować na 3. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/493/06 w sprawie sprzedaży nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Koronowo podjęta została 
jednogłośnie 16 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących się” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu 
gruntów przez Gminę Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/494/06 w sprawie wykupu gruntów przez Gminę 
Koronowo podjęta została jednogłośnie 16 głosami „za”, przy 
braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się” w głosowaniu 
jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
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do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany 
gruntów na terenie Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Czy zamiana gruntu będzie refundowana w 
gruntach czy w formie pieniężnej? 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami UM Barbara Piłat – W 
chwili obecnej nie mamy gruntu zamiennego, który moglibyśmy 
zaproponować rolnikowi. Aby wykonać tę uchwałę przygotowujemy się do 
refundacji finansowej. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/495/06 w sprawie zamiany gruntów na terenie 
Gminy Koronowo podjęta została jednogłośnie 16 głosami „za”, 
przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się” w głosowaniu 
jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia      
do sporządzenia zmiany: „miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej, letniskowej i 
usług miasto Koronowo – Tuszyny”.  
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/496/06 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany: „miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu zabudowy mieszkaniowej, letniskowej i usług miasto 
Koronowo – Tuszyny” podjęta została jednogłośnie 16 głosami 
„za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się” w 
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głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
regulaminu przyznawania nagród Burmistrza Koronowa w 
dziedzinie oświaty i wychowania. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proponuję nie czytać załącznika. 
W głosowaniu wniosek przeszedł jednogłośnie 16 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/497/06 w sprawie przyjęcia regulaminu 
przyznawania nagród Burmistrza Koronowa w dziedzinie oświaty i 
wychowania podjęta została 15 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym” i braku głosów „przeciw” w głosowaniu jawnym 
imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wnoszę o nie czytanie załącznika 
projektu uchwały. 
W głosowaniu wniosek przeszedł jednogłośnie 16 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Przewodnicząca Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Danuta Czarnotta – Wnoszę, aby w 
paragrafie 1 jako punkt 7 wpisać „podłączenie do kanalizacji sanitarnej w 
przypadku braku przydomowej oczyszczalni ścieków bytowych”. Pozostałe 
punkty proszę przenumerować. 
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Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – Uzgadniałem. Organ nadzoru 
wojewody temu zapisowi nie sprzeciwi się. 
 
Wniosek przeszedł 15 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – jest zapis w § 4 w punkcie 1 „do 
gromadzenia nieczystości stałych na terenie Gminy Koronowo służą 
atestowane pojemniki przystosowane do wywozu specjalistycznymi 
samochodami”, tu są podane wszystkie typy i „lub podobne”. Nie 
wystarczy zakończyć tego zapisu na: „wywozie specjalistycznymi 
samochodami, lub podobne”? 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – Podstawa prawna zawarta w 
ustawie o utrzymaniu porządku i czystości każe Radzie Gminy określić 
rodzaje pojemników do zbierania i usuwania nieczystości stałych. I takie 
sformułowanie, jakie zaproponowaliśmy w § 4, jest na tyle szerokie, że 
wszystkie firmy, które działają już w tej branży, stosują różnego rodzaju 
pojemniki, mogą nadal je stosować.  
Chcieliśmy tu tak to zapisać, aby każdy mógł w tej branży działać. 
 
Dyrektor ZGKiM w Koronowie Ryszard Chrzanowski – Pojazd do zbierania 
odpadów posiada uchwyt przystosowany do określonych pojemników. 
Określenie w uchwale umożliwia opróżnianie wszystkich aktualnie 
użytkowanych pojemników. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy Pan radny zgłosił zmianę do 
projektu uchwały, czy było to zapytanie?  
Radny Stanisław Gliszczyński – Zapytanie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych.  
Uchwała Nr XLII/498/06 w sprawie Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Koronowo podjęta została 15 
głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i braku głosów 
„przeciw” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 

Ad. 25a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia 
nieważności uchwały nr 1 Zebrania Wiejskiego Sołectwa 
Gościeradz z dnia 21 kwietnia 2006 r. w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa radcy prawnemu mgr Jadwidze Grzegorek do 
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reprezentowania przed Burmistrzem Koronowa i innymi 
instytucjami mieszkańców wsi zgodnie z załączoną listą obecności 
w sprawie budowy instalacji – zbiornika otwartego na płynne 
odchody zwierzęce. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Maria Kulczyk. 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Do tego projektu uchwały wpłynęła na 
piśmie opinia radcy prawnego Pana Grabasa, która dołączona zostanie do 
dokumentacji sesji. Otwieram dyskusję. 

Brak dyskutantów. 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. 
Uchwała Nr XXLII/499/06 w sprawie stwierdzenia nieważności 
uchwały nr 1 Zebrania Wiejskiego Sołectwa Gościeradz z dnia 21 
kwietnia 2006 r. w sprawie udzielenia pełnomocnictwa radcy 
prawnemu mgr Jadwidze Grzegorek do reprezentowania przed 
Burmistrzem Koronowa i innymi instytucjami mieszkańców wsi 
zgodnie z załączoną listą obecności w sprawie budowy instalacji – 
zbiornika otwartego na płynne odchody zwierzęce podjęta została 
14 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” i braku 
głosów „przeciw” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono 
do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 26. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Obrady sesji opuściła za zgodą Przewodniczącego Rady radna 
Danuta Czarnotta. W sesji bierze udział 15 radnych. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak - Chciałbym udzielić odpowiedzi na: 
 
1. Interpelację Pana radnego Helmina dotyczącą naprawy drogi do 
Skarbiewa jak i likwidacji poboczy oraz przepustów. Myślę, że sprawę  
drogi ustalę z Wicestarostą Myszkierem pod kątem możliwości 
wyegzekwowania dodatkowych środków i poinformuję Pana radnego 
oddzielnie o sposobie załatwienia do końca tej sprawy. 

2. Wniosek Pana radnego Gliszczyńskiego dotyczący sezonu 
turystycznego i możliwości zorganizowania czy opłacenia dodatkowych 
patroli policyjnych w godzinach wieczorowo-nocnych a szczególnie 
zabezpieczenia środków finansowych na ten cel. Słyszałem, a nawet 
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interesowałem się tą sprawą, ponieważ w Bydgoszczy też takie 
propozycje są. Przy czym musimy tutaj odbyć spotkanie i uzgodnienia 
z Panem Komendantem naszego Komisariatu, ponieważ my na okres 
wakacyjny do tej pory otrzymywaliśmy dodatkowe patrole z Komendy 
Powiatowej Policji na: piątek, sobotę i niedzielę. Mamy zapewnienie, że 
te dodatkowe patrole otrzymamy w roku bieżącym. Jeśli potrzeba taka 
zaistnieje i będą chętni nasi policjanci, rozważymy taką możliwość, 
żeby, chociaż na te dwa miesiące: lipiec i sierpień tego rodzaju 
dodatkowe patrole wprowadzić. Będzie to jednak zależało od 
rozpoznania sytuacji wspólnie z Panem Komendantem Komisariatu 
Policji w Koronowie. 

3. Pan radny Poraziński życzył sobie, aby na wnioski dzisiaj zgłoszone 
odpowiedzi udzielić na piśmie. Pan radny nie jest obecny w tej części 
sesji, to postaramy się udzielić odpowiedzi na piśmie. 

4. Pan radny Kazimierz Szewczyk zapytywał nas tutaj o wyjazd jednostki 
OSP. Był to wyjazd na alarm fałszywy. Ten alarm był zgłoszony i 
włączona została syrena  przez Bydgoszcz, w związku z tym Bydgoszcz 
w trakcie już wyjazdu czy dojazdu do punktu celowego powiadomiła 
naszych strażaków, że niestety jest to alarm fałszywy i drużyna naszej 
jednostki OSP w Koronowie zawróciła. Nie jest to wina naszych 
strażaków, ponieważ nie nasi włączali alarm, tylko punkt w 
Bydgoszczy. 

5. Pytanie Pana radnego Najdowskiego odnośnie upamiętnienia miejsca 
śmierci pięciu Niemców, w tej sprawie zwrócę się do Okręgowej 
Komisji ds. Miejsc Pamięci Narodowej. Taka przy Urzędzie 
Wojewódzkim komisja ma swoje miejsce, oni mają pełną 
dokumentację wszystkich zdarzeń i skonsultujemy tę sprawę czy 
będzie to zasadne i faktycznie czy nie spowodujemy tutaj jakiegoś 
gestu, że tak powiem politycznego. A nie chcielibyśmy w ten sposób 
zaistnieć, bo jest to sprawa trochę delikatnej materii. 

6. Sprawa porządku na przystankach. Informowałem już na 
posiedzeniach Komisji, że temat ten wspólnie z Panią Skarbnik 
podejmiemy i to w najbliższym czasie poprzez prawdopodobnie 
sołtysów będziemy zlecać zabezpieczenie porządku. Sołtys będzie 
odpowiedzialny za uzgodnienie osoby, która będzie w danym sołectwie 
sprzątała przystanki. Środki być może z Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska na ten cel uda się zabezpieczyć. Wiem, że niektóre gminy 
już to wprowadziły, ponieważ to poszukiwanie prawne i 
sankcjonowanie prawne utrzymania czystości na przystankach przez 
przewoźników jest nieskuteczne. 

7. W miesiącu maju zorganizuję spotkanie z przedstawicielami 
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odpowiedniej spółki PKP, ażeby dokończyć w zasadzie i uzgodnić 
kwestie wydzierżawienia czy przejęcia niektórych obiektów po PKP. My 
mamy ich kilka na terenie gminy. Tak, że w miesiącu maju przewiduję 
kolego radny Radgowski takie spotkanie zorganizować. Jeśli Pan radny 
życzyłby sobie to mogę Pana radnego na to spotkanie zaprosić. 

 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk - Udzielam odpowiedzi na: 
 
1. Interpelację Pana radnego Makowskiego, która dotyczyła 
wydobywających się nieprzyjemnych zapachów z kanalizacji 
wewnętrznej na Osiedlu Mieszkaniowym Samociążek. Jest prawdą, że 
po wybudowaniu kanalizacji zbiorczej i włączeniu się mieszkańców do 
tejże kanalizacji, którzy przedtem mieli własne szamba takie sytuacje 
mają miejsce. Prawidłowo kanalizacja sanitarna wewnętrzna powinna 
mieć odprowadzenie do kominów wentylacyjnych i prawdopodobnie to 
jest ten powód, bo taką samą sytuację mieliśmy w Mąkowarsku, gdzie 
po wyjaśnieniu mieszkańcy uczynili to odwrotnie i już te zapachy się 
nie wydostawały, ponieważ jak wiemy w zbiorczej kanalizacji 
następują procesy fermentacyjne i gdzieś ujście tych gazów musi być. 
Najczęściej właśnie jest w budynkach mieszkalnych, ponieważ tam te 
syfony nie spełniają tej roli i pod ciśnieniem te gazy się wydostają. 
Wyjaśnimy tę sprawę i udzielimy odpowiedzi na tę interpelację Panu 
radnemu na piśmie. 

2. Zapytanie Pana radnego Gliszczyńskiego o zmianę organizacji ruchu na 
ulicy Farnej na odcinku od ul. Szkolnej do ul. Krzyżowej na ruch 
dwukierunkowy. Sprawdzimy, jeżeli będzie taka możliwość to 
postaramy się to usprawnić. 

3. Pan Poraziński zadał pytanie w sprawie potrzeby ustawienia wiat 
autobusowych na ulicy Hoffmanna i w Samociążku. Odpowiem, że już 
ustaliliśmy z OKSM Nr 4 i z Panem Bogdzińskim, że takie ustawienie 
wiaty nastąpi na ul. Hoffmanna i też przewidujemy ustawienie wiaty na 
ul. Pomianowskiego, ponieważ uważamy, że tam jest taka potrzeba. 
Natomiast, co do samego Samociążka, tutaj nie gwarantujemy, 
ponieważ w budżecie na razie mamy środki zagwarantowane na zakup 
tychże dwóch wiat. 

4. Pan radny Makowski zadał pytanie, co dalej z budynkiem na stadionie 
miejskim przejętym po byłym POD. Przypomnę, że myśmy przejęli 
teren i te obiekty zgodnie z wolą Zarządu Victorii. Wówczas, Victoria 
miała możliwości pozyskania sponsorów, to się ukróciło. W związku z 
tym, że budynek ten ulega degradacji, a jest już podjęta decyzja, że 
będziemy rozbudowywać obiekt istniejący, to należałoby ten obiekt 
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rozebrać i prawdopodobnie w takim kierunku pójdziemy. 
5. Co do ułożenia trylinki na przyczółkach mostu na ul. Klasztornej, 
rozważymy to, bo taką trylinkę mamy z Pieczysk, uzgodnimy z 
Zakładem Gospodarki Komunalnej możliwości przerobowe. 

6. Zapytanie Pana radnego Jagielskiego w kwestii zapisów ustawy o 
zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i odprowadzaniu ścieków, z której 
wynika, że w przypadku, kiedy inwestor wybuduje z własnych środków 
urządzenia wodociągowe czy kanalizacyjne, te zbiorcze sieci ma prawo 
przekazać gminie odpłatnie, ale to musi być ujęte w umowie, czy 
porozumieniu i te sieci muszą spełniać wszystkie wymogi, muszą mieć 
przekroje jak gmina sobie życzy. Póki, co na bazie tejże ustawy myśmy 
nie przejmowali, chociaż my cały czas wykonujemy zadania przy tzw. 
partnerstwie publiczno - prywatnym, ponieważ ostatnie wykonanie 
wodociągu Tryszczyn – Gościeradz kosztowało 50 tyś. zł., z czego 20 
tyś. wnieśli mieszkańcy, dzięki czemu ten wodociąg się pojawił. W 
ubiegłym roku też w taki sposób wybudowaliśmy odcinek wodociągu 
na Tuszynach, również takie zadanie wykonaliśmy w Nowym Jasińcu. 
To wszystko było na zasadzie porozumienia, czy też umowy, z której 
wynikało później, kto, za co odpowiada. Tak, że ustawa przewiduje 
taką możliwość i my jesteśmy na to otwarci. 

 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski - Chciałbym odpowiedzieć na zapytanie 
Pana radnego Gliszczyńskiego dotyczące, kto powinien zająć się 
oczyszczeniem ze śmieci skarpy za blokami i garażami przy ul. 
Pomianowskiego od strony Brdy? 
Z Urzędu jak również Komisja Przestrzegania Prawa wystąpimy do właścicieli 
terenów o uporządkowanie tychże terenów. W przypadku skarpy na ul. 
Pomianowskiego, są to tereny prywatne, ewentualnie Koronowskiej 
Spółdzielni Mieszkaniowej. Do tychże osób i instytucji pójdą wystąpienia o 
uporządkowanie terenu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy wszyscy radni otrzymali 
odpowiedzi? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Pytania zadali jeszcze przedstawiciele 
OKSM-ów, nie ma ich już na sali obrad. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Do nich prześlemy odpowiedzi na 
piśmie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – To będzie najlepsze rozwiązanie, żeby 



 29 

przesłać im odpowiedzi na piśmie. 
 
Radna Zofia Lorenc – Pan Burmistrz Marszelski jeszcze nie odpowiedział, 
kiedy będą pojemniki do selektywnej zbiórki odpadów komunalnych dla 
Wilczej Góry i Łąska Wielkiego – Wybudowanie? Jest to temat każdego 
zebrania wiejskiego i naprawdę jest taka potrzeba. 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – W ubiegłym tygodniu dokonałem 
weryfikacji usytuowania pojemników w terenie. Pewne już przesunięcia 
zostały dokonane, pewne będą dokonane i jakaś tam szansa w ramach tej 
racjonalizacji rozmieszczenia pojemników jest. Tyle mogę na dzień dzisiejszy 
powiedzieć. 
 
Dyrektor ZGKiM w Koronowie Ryszard Chrzanowski – Na oczyszczalni 
podczas prac przeładunkowych śmieci do kontenera zdarza się, że worki 
foliowe roznosi wiatr, leżą tylko pojedyncze w znikomych ilościach, tego nie 
da się uniknąć. My te worki zbieramy, sprzątamy, systematycznie. Staramy 
się, aby było w tym miejscu czysto.    
 
Ad. 27. Zamknięcie obrad XLII sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady 
Grzegorz Myk zamknął obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 14:35. 
 
 
Koronowo, dnia 16 maja 2006 r. 
 
 
Protokół sporządziła 
Adela Rojek 


